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 :דיון

  
  

 דיווח ראש המועצה  .1
  

 גדי אלפסי:     
  

 פותח את הישיבה.      
 

 התפשטות נגיף הקורונה      
 

 המועצה ממשיכה להקפיד על ההנחיות ועל התו הסגול. 

       
 ביקור השרה להגנת הסביבה 

 
  לה את פעילות המועצה.ליאל, ערכה ביקור קצר במועצה במהלכו הצגנו  השרה להגנת הסביבה, ח"כ גילה גמ 

כמו כן, סיירה גם בחברה לשירותי איכות הסביבה. מקווה שיהיה שיתוף פעולה טוב יותר מבעבר. עד היום  
לא   שגם  אירועים  עם  להתמודד  מנת  על  וכלים  משאבים  להם  והקדשנו  הדוקה  בצורה  פעולה  עמם  שיתפנו 

 קשורים למועצה. 
 

 אזור תעשייה אורון      
 

יקום.    הייתה לפני שבוע ישיבה רבת משתתפים בנושא הקמת אזור תעשייה באורון. אזור התעשייה שם לא 
אנו מנסים לשכנע את הוועדה שדנה בנושא שעדיף לנצל את השטח הפנוי שיש אצלנו לתעשייה מאשר ללכת  

 ולפתח שטח במישור רותם.
 
 אישור פרוטוקולים .2

 
 29.06.2020מיום  06/2020אישור תמצית והחלטות מישיבת מליאת המועצה   .2.1    
 

 גדי אלפסי: 
 

 .מבקש לאשר
 

 החלטה:
 

 שר פה אחד. מאו
 

   2021אישור תמצית והחלטות מישיבת מליאת המועצה שלא מן המניין בנושא צו הארנונה לשנת     .2.2    
 29.06.2020מיום   

 
 : גדי אלפסי  

 
 מבקש לאשר.

 
 החלטה:

 
 מאושר פה אחד. 
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 29.06.2020מיום   02/2020אישור פרוטוקול ועדת ביקורת .    2.3    
 

 : גדי אלפסי  
 

 מבקש לאשר.
 

 החלטה:
 

 מאושר פה אחד. 
 

 29.06.2020מיום  05/2020אישור פרוטוקול ישיבת וועדת כספים/הנהלה .    2.4    
  

 : גדי אלפסי  
 

 מבקש לאשר.
 

 החלטה:
 

 מאושר פה אחד. 
 
 20207.072.מיום  2020/60אישור החלטות מישיבת ועדת הנהלה/כספים  .    2.5    

 
 : גדי אלפסי  

 
 מבקש לאשר.

 
 החלטה:

 
 מאושר פה אחד. 

 
 2019אישור דו"ח ביקורת שנתי לשנת  . 3
 

 :דינה סבן    
 

 מציגה את ממצאי והמלצות דו"ח ביקורת שנתי בנושא רישוי עסקים במועצה.     
 בדקו נושאים כגון: ניהול רשומות ידניות, נגישות, דרישה לדו"ח תיקון ליקויים, ממשקי עבודה בביקורת נ    
 במחלקת רישוי עסקים.      
 

 לקה. היה שיתוף פעולה מדהים ונהניתי מאוד לעבוד עם המח    
 

 שמעון אלמליח:     
     
 וד. ניר שיתף פעולה בצורה טובה מאוד זהו נושא שנראה פשוט אך הוא מסובך ודינה צללה לזה בצורה יפה מא    
 ו. מקווה שההמלצות ייושמו.והממצאים התקבלו על יד     
 

 גדי אלפסי:     
 

 תודה רבה לדינה.     
 מבקש לאשר.     
 

 החלטה:     
 

 מאושר פה אחד.     
 



 

 4 

 אישור הנפקת ערבות למועצה בגין הסכם עם המשרד להגנת הסביבה . 4
 

 גדי אלפסי:     
     
 ש לנו התחייבות להנפקת ערבות בגין הכסף שאנו אמורים לקבל בשל ההסכם עם המשרד להגנת הסביבה. על   י    
 מנת שנבצע את המוטל עלינו בכספים הללו, עלינו להנפיק ערבות. היתה ערבות בעבר אך היא הסתיימה ועלינו      
 להאריך אותה. טרם משכנו את הכספים הללו.    
 מבקש לאשר.    
 
 חלטה: ה   
 
 מאושר פה אחד.    
 
 

 
 . ננעלת הישיבה
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